
 
 
 
In dit jaarverslag 2023-2024 willen we u informeren over de samenstelling en 
activiteiten van de Medezeggenschapsraad van de Johannes Calvijnschool 
over de periode van juni 2023 – juni 2024. 
 
Samenstelling MR 
De MR bestaat uit een ouder- en personeelsgeleding. Het afgelopen 
schooljaar zijn er wat wisselingen geweest in de samenstelling van zowel de 
ouder- als de personeelsgeleding.   
 
Oudergeleding: 
- Diddie Hoogerbrug – van de Pol 
- Corné Nederlof 
- Esther Overbeeke – Geluk, secretaresse/ afgevaardigde GMR 
 
Rob van Bennekom heeft afscheid genomen, Corné Nederlof is in zijn plaats 
gekomen. 
 
Personeelsgeleding: 
- juf Kuiper 
- juf Van de Veer-Grootenboer 
- juf Van Nieuwkoop-Slappendel 
 
Juf Put-den Uil heeft om gezondheidsredenen moeten stoppen met de MR, 
meester Nobel heeft haar tijdelijk vervangen. Vanaf juni 2023 is juf Van der 
Veer de nieuwe voorzitter. Juf Van Nieuwkoop hoopt na de zomervakantie met 
zwangerschapsverlof te gaan. 
 
Activiteiten 
We hebben in de afgelopen periode 3 keer vergaderd.   
Tijdens de gehouden vergaderingen hebben we gereageerd op diverse 
aanvragen om advies en/of instemming van het bestuur. 
 
Schoolfondsbegroting 
We hebben met elkaar de nieuwe schoolfondsbegroting doorgenomen en 
goedgekeurd. 
 
 



Formatie 
We hebben het nieuwe formatieplan met elkaar  doorgenomen. 
 
Ingekomen stukken vanuit de ouders en school 
We hebben verschillende onderwerpen besproken, zowel onderwerpen die door 
school worden aangedragen als door ouders. We zijn blij dat er praktisch altijd 
wel input van ouders is, en waarderen hun betrokkenheid bij de school. 
We hebben het onder andere gehad over het nieuwe schoolplein en de 
pleinwacht tijdens de lunch. We hebben met elkaar gesproken over het overeten 
in de kleuterklassen. Ook is meermaals aandacht besteed aan de soms 
onveilige situaties bij de oversteek en hier is ook via de Inform@il aandacht voor 
geweest. We zijn blij dat dit steeds beter gaat. 
Er zijn ervaringen van ouders en leerkrachten onderling uitgewisseld en waar 
nodig, was er richting alle ouders contact via de Inform@il en Parro. 
 
Ten slotte 
Als MR  kijken we terug op een aantal mooie vergaderingen waarin we, als 
ouders en personeel, met elkaar in gesprek konden over diverse zaken die het 
belang van de school aangaan. We zijn dankbaar voor de fijne school die we 
hebben en alle leerkrachten die zich inzetten voor de kinderen. 
 
 
 


